
پرسپولیس یکی از حساس ترین بازی های این فصل خود را روز چهارشنبه در 
گران از حضور در ورزشگاه  ورزشگاه آزادی برگزار خواهد کرد. دیداری که تماشا
محروم هستند و قرار است بدون حضور هواداران برگزار شود. اتفاقی که مدیریت 
باشگاه پرسپولیس در شرایط فعلی از آن استقبال می کند از این جهت که او 
بـــه خاطـــر تصمیماتی که در نیم فصل گرفته هم اکنون مقصر اصلی وضعیت 
تیمـــش اســـت و از این رو هواداران پرســـپولیس در فضـــای مجازی همچنان 
گر در بازی با نفت و گاز گچساران  خواهان برکناری او هســـتند. پرســـپولیس ا
بدون سه ملی پوش خود در جام حذفی به میدان می رفت به خاطر میزبانی 
گرانش بازی  در آن مسابقه می توانست هم اکنون مقابل تراکتور در حضور تماشا
کند اما بنا به دلایلی که روشـــن اســـت این باشـــگاه ترجیح داد در شرایط فعلی 
گرانش به مصاف تیم خمز برود. اتفاقی که شـــاید به نفع برخی از  دور از تماشـــا
افراد در باشـــگاه پرســـپولیس باشـــد اما مطمئنا به سود این تیم نیست. از این 
جهت که سرخپوشان فصل پیش هم در همین شرایط در ورزشگاه آزادی به 
مصاف تراکتور رفتند و با یک گل بازنده شدند. حساسیت بازی روز چهارشنبه 
یادی را به ورزشگاه بکشاند که  پرسپولیس مقابل تراکتور می توانست هواداران ز
گردانش از بازی در ورزشگاه خالی از  شرایطش میسر نشد. طبیعتا خمز و شا

گر مقابل تیم پرطرفدار پرسپولیس شدیدا استقبال می کنند.  تماشا

 استراتژی های ناموفق برای فرار از بحران
رضا درویش از زمانی که موضوع جدایی یحیی گل محمدی به هر دلیلی جدی 
شـــد چند اســـتراتژی در نظر داشـــت که درنهایت یکی از آنها را انتخاب کرد. 
اســـتراتژی اول درویش این بود که برانکو ایوانکوویچ را جایگزین گل محمدی 
کرده و شرایطی را به وجود خواهد آورد که دیگر هواداران در ورزشگاه اسم یحیی 
یادی ندارد و می تواند  را صدا نزنند. ضمن اینکه او فکر می کرد برانکو توقع مالی ز
، درویش  پولش را با چند ماه تاخیر پرداخت کند. بعد از پاســـخ منفی برانکو
سراغ علی دایی رفت تا بتواند او را راضی به حضور در پرسپولیس کند. دایی 
به گفته خودش دوست نداشت در این شرایط جایگزین دوست صمیمی اش 

یحیی شود و به خاطر همین مساله پیشنهاد درویش را برای دومین بار رد کرد. 
یادی از سوی هواداران  در این مقطع بود که درویش در فضای مجازی با هجمه ز
مواجه شـــد و برای اینکه جو را به ســـود خودش تغییر دهد در مصاحبه هایش 
مدعی شد مربی بزرگ خارجی استخدام خواهد کرد، چرا که اینجا پرسپولیس 
اســـت و هر مربی نمی تواند روی نیمکت این تیم بنشـــیند. مذاکرات درویش 
و اطرافیانـــش بـــه همراه ایجنت های نزدیک به آنها با مربیان خارجی تقریبا دو 
هفته ای زمان برد و در نهایت به بن بســـت رســـید. در این میان درویش بعد از 
یکن تیمش از جمله بیرانوند و رفیعی به این نتیجه رسید  مشورت با دو سه باز
که اوسمار را به عنوان جانشین یحیی معرفی کند. جالب اینکه مطرح شدن 
ایـــن خبـــر با واکنش تند  هواداران مواجه شـــد و در ایـــن میان بیرانوند تصمیم 
گرفت در حمایت از سیاست مدیریت باشگاهش از اوسمار حمایت کند و 

در این راه فقط سروش بود که او را حمایت کرد! 

 انتخابی که اتحاد پرسپولیس را برهم زد
یـــش بـــا انتخاب اوســـمار شـــاید به گفته خودش از لحـــاظ مالی به تیمش  درو
کمک کرد اما این استراتژی او ضربه محکمی بر تیمش بود. از این جهت که 
جو تمرینات سرخپوشان تا حداقل دو هفته بعد از انتخاب اوسمار متشنج 
کم بر اردوی سرخپوشـــان در دبی که اصلا مساعد  بود. مخصوصا شـــرایط حا
یادی را داشت. اختلاف بین کاپیتان های پرسپولیس در نحوه  نبود و حواشی ز
روی کار آمدن اوسمار باعث شد دو دستگی شدیدی در این تیم ایجاد شود. 
یکنان نیز باعث  از طرفـــی نتیجـــه باج دادن مدیریت باشـــگاه به برخـــی از باز
یکنی جذب شـــود. در شـــرایط فعلی  شـــد آنها اجازه ندهند در پست شـــان باز
نیز شـــاید بزرگ ترهای پرســـپولیس سعی می کنند اختلافات را کنار گذاشته و 
کمـــک کننـــد اتحاد و یکدلی در تیم شـــان ایجاد کننـــد اما وقتی بحث حضور 
در ترکیب اصلی می شود طبیعی است که یک سری از مسائل گذشته دوباره 

مطرح شده و اختلافاتی را ایجاد کند. 

 اهداف عجیب درویش از انتخاب اوسمار
درویش در مصاحبه های اخیرش در دفاع از انتخاب اوسمار به عنوان سرمربی 
مدعی شد که به جای اینکه یک میلیون دلار صرف سرمربی خارجی کند با 
یکن خریده است تا بتوانند فصل آینده برای قهرمانی آسیا بجنگند!  پولش باز

اظهارنظـــری که واکنش های مختلفی را از ســـوی هـــواداران و منتقدان در پی 
داشـــت کـــه جالب ترین آن ایـــن بود؛ برای حضور در لیـــگ قهرمانان اول باید 

سهمیه گرفت و سوال این است که آیا این اتفاق با اوسمار ممکن است؟ 
جالب اینکه درویش در بخشی دیگر از اظهاراتش نیز مدعی شده بود که 

گر تا آخر فصل با اوسمار نتیجه لازم را نگرفتند آن وقت برای استخدام  ا
یک مربی خوب خارجی اقدام خواهد کرد. در واقع او با بیان این جمله 
اول از همه خواست به منتقدانش بگوید اگر پرسپولیس نیم فصل دوم 

؛ چرا که  نتیجه نگیرد شـــخصی که باید برود اوســـمار است و نه او
برای سال بعد برنامه دارد! 

 تازه ترین استراتژی درویش
همان طور که انتظار می رفت درویش باز هم استراتژی جدید را در ذهن دارد و 
این موضوع را نیز در بین اطرافیانش مطرح کرده است. جدیدترین استراتژی 
گر تیمش در بـــازی با تراکتور نتواند پیروز شـــود برای  یـــش ایـــن اســـت که ا درو
بیشـــتر نشـــدن فاصله سرخپوشـــان با تیم های مدعی اوسمار را از کار برکنار و 
یک  مربی خارجی را جایگزین او کند. البته او برای اجرای این استراتژی یک 
مشکل بزرگ دارد و آن هم کمبود بودجه برای استخدام سرمربی خارجی است. 
مشکل گزینه نیست و مربیان خوب خارجی زیادی هستند که حاضرند هدایت 
کره با پرسپولیس را  پرسپولیس را برعهده بگیرند، از جمله خوزه پسیرو که مذا
به بعد از جام ملت های آفریقا موکول کرده بود، هر چند او حالا با نایب قهرمانی 
بـــا تیـــم نیجریه طبیعی اســـت خواهان بیشـــتری پیدا کرده باشـــد. درویش در 
کراتش با مربیان خارجی متوجه شد که مربیان خوب را می شود با قیمت  مذا
حـــدود یـــک میلیـــون و 200 تا یک میلیون و 300 هزار دلار جذب کرد، اما با 300 

هزار دلار باید به ســـراغ مربیانی هم ســـطح اوسمار برود. درویش برای 
اینکـــه بتواند مربـــی خارجی بیاورد به دنبال 

منابع مالی است و چه بسا اگر به خواسته 
خود نرسد ممکن است یک مربی ایرانی 

یلی کند. هر چند شاید  را جایگزین مرد برز
پیروز  نشـــدن پرســـپولیس در بازی بـــا تراکتور 

باعث شود وزارت ورزش در نهایت تصمیم بگیرد تغییرات مدیریتی را برای 
این باشگاه در نظر بگیرد. 

هفته هفتم دور برگشـت رقابت های لیگ برتر واترپلو روز پنجشـنبه 26 
یـر 20 سـال برگـزار شـد و در  بهمـن مـاه بـا برگـزاری رقابت هـای رده سـنی ز
پایان تیم دانشـگاه آزاد اسـامی با برتری 25 بر 7 مقابل تیم گچسـاران 
در فاصله دو هفته به پایان مسابقات مقتدرانه به عنوان قهرمانی دست 
یافـت. در رده سـنی بزرگسـالان نیـز تیـم دانشـگاه آزاد 16 بـر 8 مقابـل 
گچسـاران بـه برتـری رسـید تـا عنـوان سـومی خـود در مسـابقات را قطعـی 
کند. مهدی پنام تاش، سرمربی تیم دانشگاه که چند ماه پیش همراه با 
تیم ملی در بازی های آسیایی تنها به واسطه ضربات پنالتی از حضور 
روی سـکوی سـوم مسـابقات بازمانـد، در گفت وگـو بـا »فرهیختـگان«، 
درخصـوص مسـابقات ایـن فصـل لیـگ برتـر واترپلـو و برنامه هـای آینده 

تیـم ملـی صحبـت کـرد کـه در ادامـه می خوانیـد. 

یر 20 سـال صحبت  ابتدا درخصوص قهرمانی تیم دانشـگاه آزاد در رده سـنی ز
کنید.

پلـو همزمـان بـا لیـگ برتـر مسـابقات رده سـنی زیـر 20 سـال نیـز  در رشـته واتر
برگـزار می شـود و هـر تیمـی کـه در لیـگ برتـر تیـم دارد در ایـن رده سـنی نیـز 
ینـه می کنـد. در ایـن رده سـنی تیم هـا شـرایط خوبـی  مسـابقه می دهـد و هز
داشـتند امـا خـدا را شـکر توانسـتیم دو هفتـه بـه پایـان مسـابقات بـه قهرمانـی 
دسـت پیـدا کنیـم. ایـن در شـرایطی اسـت کـه مـا بـرای حضـور در مسـابقات 
زمـان کافـی نداشـتیم و یـک هفتـه بـه شـروع مسـابقات بـه مـا گفتنـد کـه تیـم 
را تشـکیل بدهیـم. همیـن موضـوع باعـث شـد کـه خیلـی نتوانیـم در جـذب 

یکنـان جـای مانـور داشـته باشـیم.  باز

در رده سنی بزرگسالان از نتایج راضی بودید؟ 
از روز اول بـا توجـه بـه محدودیت هایـی کـه داشـتیم، گفتیـم کـه در رده سـنی 
بزرگسـالان بـرای قهرمانـی خواهیـم جنگیـد امـا هـدف مـا ایـن نیسـت. از 19 
یـر 20 سـال داشـتیم و نـگاه مـا بـه  یکـن ز یکـن تیـم دانشـگاه آزاد، 15 باز باز
ی  ی جوانان بود. چشم انداز ما سرمایه گذار ی رو ی و سرمایه گذار پشتوانه ساز
ی کرده باشـیم و هم در سـالیان  پلو کار ی جوانان بود تا هم برای رشـته واتر رو
آینـده بـا تیـم دانشـگاه آزاد بـه اهـداف خـود برسـیم. از نظـر بودجـه تیـم نفـت و 
ینـه کـرده بـود امـا بودجـه مـا نصـف ایـن  گاز امیدیـه حـدود 2 تـا 2.5 میلیـارد هز
یکـن  تیـم و زیـر یـک میلیـارد بـود. اینکـه پـول هنگفـت بدهیـم و یک سـری باز
ی  یم فقط هزینه اسـت و روند فکری من این گونه نیسـت. سیاسـت کار بیاور
یکـن  پلـو باز ی کنـم و بـه واتر یکن سـاز مـن این گونـه اسـت کـه دوسـت دارم باز

ی انسـانی ایـن رشـته سـلامت بمانـد.  معرفـی کنـم تـا از لحـاظ نیـرو

کیفیت مسابقات لیگ برتر امسال را به عنوان سرمربی تیم ملی چطور دیدید؟
شـکر خـدا درمجمـوع خـوب بـود. نـه می تـوان گفـت سـطح مسـابقات خیلـی 
خـوب بـود و نـه می تـوان مدعـی شـد کـه مسـابقات در سـطح بـدی برگـزار شـد. 

خـدا را شـکر سـطح مسـابقات قابـل قبـول بـود. 

دانشگاه آزاد اسامی چه نقشی در واترپلوی کشور دارد؟
پلو اسـت و سـالیان سـال  دانشـگاه آزاد یکی از باشـگاه های قدیمی رشـته واتر
پلو بوده اسـت. یکی از موضوعاتی که باعث شـد تا قبول کنم  کنار رشـته واتر
پلـو  سـرمربی ایـن تیـم شـوم، همیـن مسـاله بـود. دانشـگاه آزاد سـال ها بـه واتر

کمـک کـرده و همیشـه بودجـه خوبـی را بـه ایـن رشـته آورده اسـت امـا امسـال 
پاشـی  بـه دلایلـی نتوانسـته بـود تیـم جمـع کنـد و بـه نحـوی تیـم در حـال فرو
بـود. وقتـی ایـن شـرایط را دیـدم اول از همـه بـه خاطـر باشـگاه دانشـگاه آزاد کـه 
حضـورش بـرای رشـته مـا خـوب اسـت و هیـچ منتـی نیـز نیسـت، تصمیـم بـه 
ی گرفتـم. بـرای رشـته مـا بسـیار مهـم اسـت کـه تیم هـای خوبـی ماننـد  همـکار
ی کننـد و یک سـری جـوان و نوجـوان بتواننـد اسـتفاده  دانشـگاه آزاد تیمـدار
کنند. خدا را شکر بابت این داستان نیز نزد مسئولان دانشگاه بدقول نشدیم. 

بـه تیـم ملـی و از دسـت رفتـن کسـب مـدال برنـز در بازی هـای آسـیایی هانگـژو 
برسـیم کـه تنهـا بـه خاطـر یـک پنالتـی در مقابـل قزاقسـتان از دسـت رفـت. 

ی هـای آسـیایی نرسـیدیم. البتـه  واقعـا خیلـی حیـف شـد کـه بـه مـدال برنـز باز
ی 6 بر 4 جلو بودیم و یک پنالتی را نیز از دسـت دادیم. شـاید  ما در طول باز
ی نیز متفاوت  گر آن پنالتی تبدیل به گل و نتیجه 7 بر 4 شده بود، روند باز ا
گـر اتفاقـی افتـاد  می شـد. البتـه مـا یـاد گرفتیـم همیشـه تـلاش خـود را بکنیـم تـا ا
حتمـا خیریـت آن را ببینیـم. سـعی کردیـم در مـدت 3، 4 مـاه حضـور در کنـار 
گـر بـه عقـب بازگردیـم نیـز  ی نکنیـم. ا تیـم ملـی بـا کادرفنـی و بچه هـا کـم کار
گـر زمـان بیشـتری داشـتیم و حاشـیه  هایی  همیـن کارهـا را دوبـاره می کنیـم. ا

کـه خواسـته یـا ناخواسـته برخـی دوسـتان بـه وجـود آوردنـد وجـود نداشـت، 
یکـن جدیـد بـه تیـم ملـی اضافـه کردیـم  سـومی مـا قطعـی بـود. مـا سـه، چهـار باز
ی خـود را از ششـم خردادمـاه شـروع کردیـم. 7، 8 نفـر از بچه هـا نیامدنـد  و اردو
یکنان نیز زمان برد. موضوعاتی که باعث شد زمان خود را  و حضور برخی باز
پلو رشته ای تیمی است و تیمی کار کردن زمان بر است  از دست بدهیم. واتر
و یک سـری نیازها دارد. تمام تلاش خود را با کادرفنی کردیم و فدراسـیون نیز 
ی کـه می توانسـت در آن برهـه را انجـام داد امـا درنهایـت خواسـت  انصافـا کار

خـدا بـود کـه بـه مـدال برنز نرسـیم. 

برنامه های آینده تیم ملی واترپلو چگونه است؟
یم.  ، سـه برنامه برای بچه ها دار جلسـات متعددی با فدراسـیون داشـتیم و دو
ی کوتاه مدتی با نفراتی که خود را نشان دادند، خواهیم  بعد از پایان لیگ اردو
یـچ مدیـر فنـی تیـم ملـی نیـز در روزهـای آینده وارد ایران  کوو داشـت. دژان میلا
یـم و قطعـا  ی هـای آسـیایی آینـده دو سـال زمـان دار خواهنـد شـد. تقریبـا تـا باز
ی کوتاه مدتـی  یـچ اردو کوو نـگاه گسـترده تری خواهیـم داشـت. بـا حضـور میلا
خواهیم داشـت تا بعد از عید اردو گذاشـتن به صورت مرتب را شـروع کنیم. 

اولین رویداد پیش روی تیم ملی چه مسابقاتی خواهد بود؟
ی هـای آسـیایی دو سـال  یکـی، دو تورنمنـت بـرای بچه هـا در نظـر گرفتیـم. باز
یـم کـه می تواننـد  یکـن جـوان و نوجـوان دار آینـده اسـت و بالاخـره یک سـری باز
یکنـان قدیمـی بـه مـا کمـک کننـد. بایـد ایـن نفرات را دور هم جمع  در کنـار باز
کنیـم و سـعی کنیـم بهتریـن نفـرات را انتخـاب کنیـم. تـا هـر زمانـی کـه ایـن 

مسـئولیت گـردن مـن باشـد تمـام تـلاش خـود را خواهـم کـرد. 

قرارداد شما با فدراسیون تا چه زمانی است؟ 
ی هـای آسـیایی آینـده کنـار تیـم ملـی باشـم امـا هـر  قـرار مـا بـر ایـن اسـت تـا باز
زمانـی کـه نباشـم نیـز هیـچ مشـکلی نیسـت. به عنـوان یـک سـرباز آمدیـم و هـر 

زمـان نیـز نیـاز بـه حضـور فـردی بهتـر باشـد، بـا آغـوش بـاز می پذیـرم. 

کوویچ در بازی های آسیایی چقدر به شما کمک کرد؟  حضور میا
خیلـی کمـک حـال بـود و امیـدوارم از ایـن بـه بعـد نیـز بـه من کمک کند تا برای 

یم.  پلو قدم هایی را بردار پیشرفت واتر

واترپلو ما توانایی حضور دوباره در میان مدعیان آسیا را دارد؟
یم اما متاسفانه یک سری از مسائل که بزرگ ترین آن کرونا  پتانسیل خوبی دار
یـادی را بـه مـا وارد کـرد. در آن یکـی، دو سـال بیشـترین لطمـه را  بـود، لطمـه ز
ورزش هـای آبـی ازجملـه مربـی، نجـات غریـق و ورزشـکار دیـد. یـک بچـه 8 
سـاله که می توانسـت به اسـتخر بیاید و راه بیفتد به دلیل کرونا 2 سـال نیامد 
و شـاید بـه سـمت ورزش دیگـری کشـیده شـد. آن فاصلـه ای کـه ایجـاد شـد 
بـه مـا لطمـه زد و بایـد تـلاش کنیـم پشـتوانه تیـم ملـی را تقویـت کنیـم تـا نفـرات 
گـر بـه  یـم امـا ا بیشـتری بـه ایـن رشـته وارد شـوند. بچه هـا و پتانسـیل خوبـی دار
دنبال تیم خیلی حرفه ای هسـتیم باید با نفرات خود در این رشـته بیشـتر کار 
کنیم. هرچه نفرات بیشـتر باشـد دسـت شـما برای انتخاب باز اسـت. سـعی 
یچ و فدراسیون شرایطی ایجاد کنیم تا همزمان  کوو می کنیم در جلسه با میلا
یم.  ی کنیـم و هـم پشـتوانه تیـم ملـی را بسـاز هـم تیـم میـل بزرگسـالان را راه انـداز

فکر می کنید واترپلو در دوره آینده بازی های آسیایی روی سکو باشد؟
یـم کـه  یکنـان خوبـی دار سـعی می کنیـم بهتریـن نتیجـه را کسـب کنیـم. مـا باز

گـر بـه موقـع جـذب شـوند، بهتریـن نتیجـه را می تـوان بـا تیـم گرفـت.  ا

استراتژی جدید درویش برای نجات پرسپولیس

کتور آینده اوسمار در گرو نتیجه بازی با ترا
وقتی پولی برای استخدام سرمربی خارجی نیست! 

سرمربی تیم واترپلو دانشگاه آزاد در گفت وگو با »فرهیختگان«: نزد مسئولان دانشگاه آزاد بدقول نشدم

خیلی حیف شد به برنز بازی های آسیایی نرسیدیم
 دانشگاه آزاد سال ها به واترپلو کمک کرده است                         حضور میلاکوویچ تاثیرگذار است
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خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

استقلال- سپاهان در موعد مقرر برگزار می شود

جدال صدرنشینان همان 8 اسفند
تیم های اســـتقلال و ســـپاهان از هفته هجدهم رقابت های لیگ برتر 
در موعد مقرر به مصاف هم خواهند رفت. پیش از این این طور مطرح 
شده بود که به خاطر برنامه دیدارهای سپاهان در لیگ قهرمانان آسیا، 
ی بزرگ هفته ســـوم به تعویق بیفتد که در هر صورت چه  احتمالا باز
کامی اصفهانی ها در عربســـتان و چه موفقیت در دیدار برگشـــت،  نا
دیـــدار با اســـتقلال از هفته هجدهم رقابت هـــای لیگ برتر در موعد 
مقـــرر از پیش اعلام شـــده برگزار خواهد شـــد. ایـــن دیدار طبق اعلام 

قبلی قرار است سه شنبه هشتم اسفندماه برگزار شود. 

اختلاف در فدراسیون بر سر همکاری با ایجنت ها

فیفا ورود خواهد کرد؟
فدراســـیون فوتبال چند ســـالی اســـت که از طریـــق کمیته وضعیت 
بـــرای ایجنت هـــای داخلـــی فعالیت مجـــوز صادر می کنـــد. به این 
شکل که افراد می توانند با پرداخت 5 میلیون تومان به کمیته تعیین 
وضعیـــت آزمـــون ایجنتی داده و در صورت قبولی می توانند در فصل 
نقل و انتقالات فعالیت کنند. آنها همچنین موظفند سه و نیم درصد 
از درآمـــد خـــود را به کمیته وضعیت بپردازند. اما این اتفاق در حالی 
ی ندارد. از  در فوتبال کشورمان رخ می دهد که با مقررات فیفا سازگار
این جهت که فیفا هر چند سال یک بار خودش برای علاقه مندان به 
شغل ایجنتی یک آزمون سخت برگزار کرده و در صورت قبولی برای 
آنها کارت بین المللی صادر می کند. در همین راســـتا با خبر شـــدیم 
که کمیته بین الملل فدراسیون فوتبال از اقدام کمیته وضعیت برای 
یه کارت ایجنتی داخلی برای علاقه مندان به این شغل  صدور بی رو
ایراد گرفته و با این کمیته به مشکل خورده است. در همین راستا نیز 
ایمیل هایی از سوی برخی افراد به فیفا ارسال شده که چنین فعالیت 
غیر قانونی در فوتبال ایران انجام می شود و از مسئولان فیفا خواستار 
برخورد با عوامل صدور این کارت نیز شده است. مساله ای که می تواند 

حسابی برای فدراسیون فوتبال دردسرساز شود. 

جلسات طولانی ربیعی برای جدایی از ذوب آهن

رئیس کارخانه مخالف اصلی
باشگاه فولاد  خوزستان برای فرار از بحران به دنبال استخدام یحیی 
گل محمـــدی بـــود و بعـــد از اینکـــه به هر دلیلی با ایـــن مربی به توافق 
کره شـــد. این  نرســـید بـــا محمد ربیعی ســـرمربی ذوب آهـــن وارد مذا
در حالی اســـت که ربیعی فصل خوبی را در ذوب آهن ســـپری کرده 
و توانســـته این تیم را با کمترین هزینه در بین تیم های نســـبتا بالای 
جدولـــی جـــای دهـــد. همان طـــور کـــه پیش از ایـــن خبـــر داده بودیم 
ربیعی با وجود اینکه تیمش شرایط خوبی در جدول مسابقات دارد 
کـــه بعد از 6 ماه کار  قصـــد مانـــدن در باشـــگاه ذوب آهن را ندارد؛ چرا
در این باشـــگاه به این نتیجه رســـیده که مدیرانش جاه طلب نبوده 
و هدف شـــان همان بقای تیم در لیگ برتر اســـت، موردی که او را از 
گرچه نیما نکیســـا به عنوان مدیرعامل  خواســـته هایش دور می کند. ا
باشـــگاه ذوب مخالفتـــی با جدایـــی ربیعی ندارد، امـــا هیات مدیره 
این باشـــگاه و رئیس کارخانه ذوب آهن مخالف جدی رفتن ربیعی 
هســـتند. در همین راســـتا روز گذشـــته جلسات طولانی بین ربیعی و 
مدیران باشـــگاه ذوب برگزار شـــد و این مربی با دلایلش توانســـت تا 
یـــادی آنها را متقاعد کند که به جدایی اش رضایت دهند. اما  حـــد ز
مشکل اینجاست که رئیس کارخانه ذوب آهن باید حرف آخر را بزند 
و او نیز هنوز متقاعد نشده است. جلسات ربیعی با ذوب آهنی ها تا 
شـــب گذشـــته همچنان ادامه داشت و به نظر می آید درنهایت امروز 
طرفین به نتیجه نهایی برســـند. فعلا ربیعی توانســـته هیات مدیره را 
متقاعـــد بـــه رفتن کند و فقط رئیس کارخانه مانده اســـت. تمرینات 
گر ربیعی در  ذوب نیـــز امـــروز بعـــد از دو روز وقفه آغاز خواهد شـــد و ا
این تمرین حاضر نشود باید جدایی او از تیم اصفهانی و رفتنش به 

فولاد را قطعی بدانیم. 

اخبار کوتاه


